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         Zápis z jednání rady Sdružení obcí pro nakládání s odpady, 

IČO 46772707 se sídlem Želechovice č.p. 48, PSČ 410 02 Lovosice 
 
Datum: 15. prosince 2022 od 9,00 hodin 
Místo: zasedací místnosti provozní budovy na skládce  
Přítomni dle prezenční listiny: Ing. Medáček Petr, Šuma Vladimír, Bc. Skružná Andrea, Vacková Alena, Ing. Hajná 
Eva, Bc. Panaš Petr (Ltm) 
Nepřítomni: Salcmanová Jana, Bc. Sazeček Tomáš, Albrechtová Romana, Bc. Čechová Martina, Ing. Padělek 
František 
Hosté: Procházková Lenka, Ing. Bešta Václav 
Předsedající: Ing. Petr Medáček, předseda Rady 
Zapisovatel: Zubáková V. 
 
Zasedání rady „SONO“ bylo svoláno předsedou Sdružení na den 15. 12 2022 od 9,00 hod. Program jednání dle 
zaslané pozvánky je následující:  

1/ Zahájení, kontrola usnesení 
2/ Hospodaření sdružení za období leden – listopad 2022 
3/ Technologický vývoj v oblasti nakládání s komunálním odpadem 
4/ Informace - hutnící technika 
5/ Různé, diskuze 
6/ Závěr 
 

 
Ad 1/ Jednání Rady zahájil v 8,30 hodin předsedající Ing. Petr Medáček, přivítal zúčastněné, provedl kontrolu 
usnášeníschopnosti a požádal přítomné o schválení programu. Vzhledem k nutnosti projednání zprávy DR a změny 
při výplatě odměny za členství v DR společnosti, požádal předsedající o doplnění bodu „Rozhodnutí v působnosti 
valné hromady“ do programu a přesunutí bodu 5 na místo bodu 6.  S upraveným programem jednání byl vysloven 
souhlas členů rady „SONO“: 
Souhlas:   6 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se: 0 hlasů  
 
Následně byla provedena kontrola usnesení rady z 10.11.2022:  
- většina projednaných bodů byla vzata na vědomí, jednalo se zejména o body připravené k projednání členskou 
schůzí dne 29.11.2022 
- bod 3/ rozhodnutí v působnosti valné hromady – návrh na zápis změn v obchodním rejstříku se připravuje 
(odstoupení a volba člena DR). Zjednání nápravy a upřesnění činností ve společenské smlouvě – tato změna by 
musela projít notářským zápisem, dle informací se bude nejvyšší soud touto problematikou znovu zabývat, lépe 
vyčkat rozhodnutí. 
- bod 5 – snížení počtu stanovišť – informace k dodatku smlouvy předána FCC BEC, s.r.o., město Roudnice n. L. 
požádalo o změnu adresy na 1 stanovišti     
 - bod 7 – inventarizace – fyzická inventura majetku a pokladny proběhla dne 9.12.2022, bez nedostatků. 
Přijato usnesení k bodu 1: 
Rada „SONO“ bere na vědomí informaci předsedy o kontrole usnesení. 
 
Po hlasování o programu jednání a kontrole usnesení předsedající přistoupil k projednání druhého bodu programu. 
 
Ad 2 Hospodaření za období leden – listopad 2022 
Ing. Petr Medáček předal slovo pí. Zubákové a požádal ji, aby informovala radu o hospodaření sdružení za období 
jedenácti měsíců roku 2022. Pí. Zubáková uvedla, že hospodaření za toto období skončilo přebytkem příjmů ve 
výši 2.482.862,43 Kč. Do příjmů, v porovnání s minulým obdobím, je zahrnuta položka 4131 – členské příspěvky –  
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uhrazené příspěvky sedmi měst a obcí ve výši 171.370,-Kč nejsou v této sestavě vidět, byly připsány na účet  
až 1.12., k úhradě zbývá pouze členský příspěvek obce Chodovlice, obec bude vyzvána k úhradě. Do konce roku by 
měly příjmovou stranu rozpočtu ještě posílit příjmy - pol. 2324 – odeslána byla přefakturace svozu DNO. Největší 
výdajovou položkou jsou výdaje právě za svoz DNO z členských obcí – částka 2 097 tis. Kč není konečná, v prosinci 
byly uhrazeny ještě 2 faktury.   
Souhlas:    6 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení k bodu 2: 
Členové rady berou na vědomí informaci o čerpání rozpočtu Sdružení za období leden – listopad 2022. 
 
Ad 3/ Technologický vývoj v oblasti nakládání s komunálním odpadem 
Ing. Medáček informoval o nových informacích, které se vztahují k zařízení na energetické nebo materiálové 
využití komunálního odpadu prostřednictvím využití technologie plazmového zplyňování. Původní technologie 
s nasávací oblastí pro roční zpracování 100 - 200 kilotun byla přizpůsobena pro menší regiony, nově nasávací 
oblast 20 – 50 kilotun. Tento způsob zpracování odpadu je metodou recyklace – vzniká inertní materiál +  
syntetický plyn a lze na investice čerpat dotace z EU. V České republice je na tuto technologii zpracována a 
odsouhlasena jedna EIA, druhá je rozpracovaná (Zlínský a Moravskoslezský kraj). 
Předsedající dále uvedl, že v Ústí nad Labem se připravuje studie proveditelnosti pro tepelné hospodářství města 
– uvažované roční množství spalování komunálního odpadu 100 kilotun. 
V jednání je také projekt v Litoměřicích – také se zpracovává studie proveditelnosti, schůzka s představiteli města 
bude svolána po novém roce.  
Souhlas:    6 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení k bodu 3: 
Členové rady berou na vědomí informace o technologických možnostech nakládání s komunálním odpadem 
v rámci Ústeckého kraje.  
 
Ad 4/ Informace – hutnící technika 
Ing. Medáček informoval o zjištěních pracovní skupiny zabývající se přípravou podkladů pro výběr a pořízení nové 
hutnící techniky. Na českém trhu jsou v podstatě 3 firmy, které vyrábí tuto techniku – Bomag, Tana a Caterpillar. 
Všechny kompaktory jsou stroje nejen k rozhrnování odpadů, ale i k jejich co nejlepšímu redukování a hutnění. 
Jsou dodávány v provedení s rozhrnovacím štítem, železnými koly nebo válcem, dodací doba je minimálně 1 rok. 
Pro zajištění vhodného stroje (podobná váha jako máme - cca 26 t) s minimálními provozními náklady a tím dosažení 
nejlepších ekonomických výsledků a úsporu skládkového prostoru, je zapotřebí získat cenové nabídky od 
jednotlivých zástupců prodejních značek a seznámení se s prací strojů, pokud možno někde v provozu. 
Souhlas:      6 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Členové rady berou informace pracovní skupiny o dostupné hutnící technice na vědomí. 
 
Ad 5/ Rozhodnutí v působnosti valné hromady  

a) V návaznosti na již dříve schválené navýšení platů zaměstnanců jednatelka společnosti navrhuje od roku 
2023 přistoupit ke stejnému kroku u odměn za členství v orgánu společnosti – dozorčí radě. Členům dozorčí rady 
bylo navrženo navýšení roční odměny o cca 10%, tj. o 1600,-Kč, předsedovi o 4200,-Kč. Současně byla nabídnuta 
možnost výplaty odměny za kalendářní měsíc.  
Souhlas:    6 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení: 
Jediný společník schvaluje navýšení odměny členů dozorčí rady dle návrhu jednatelky společnosti a vyplácení 
odměny s měsíční frekvencí.  

b) Předsedající seznámil jednání rady s návrhem smlouvy paní Marie Cimrové, která byla minulé jednání 
rady zvolena členskou dozorčí rady se dnem vzniku funkce 11.11. 2022.  Sjednaná roční odměna za rok 
2022 bude vyplacena za měsíc prosinec jako poměrná část sjednané roční odměny = odměna za 
kalendářní dny, ve kterých své členství řádně vykonávala. 
Souhlas:    6 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
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Usnesení: 
Jediný společník schvaluje smlouvu za členství v dozorčím orgánu společnosti paní Marii Cimrové se sjednanou 
roční odměnou 17.600,-Kč. Rovněž schvaluje výplatu poměrné části odměny za období 11.11. až 31.12.2022 ve 
výplatním termínu za měsíc prosinec 2022. 

c) Předsedkyně dozorčí rady v krátkosti informovala o jednání členů DR, které se konalo před zasedáním 
rady. Dozorčí rada byla informována jednateli společnosti o provozu jednotlivých středisek a rovněž o výsledcích 
jejich hospodaření. Z ekonomických údajů vyplývá, že společnost za rok 2023 by měla dosáhnout zisku a to i přes 
financování rozsáhlých oprav hutnící techniky. Hospodaření „podržela“ instalace další části odplynění skládky, 
následné spalování bioplynu a výroba elektrické energie předaná do sítě. Dobrý výsledek vykazuje i recyklace a to 
z prodeje zejména recyklovaného betonu, které ve velkém využívají stavební firmy. Středisku kompostárna se daří 
snižovat ztráty vykazované v předchozích letech, ale hospodaření je stále v červených číslech. Do budoucna je 
potřeba se zabývat zlepšením odbytu kompostu nebo využitím bioodpadu k jiným aktivitám, např. k výrobě štěpky 
k energetickému využití nebo peletek a briket k využití v domácnostech. Jednatelé se během roku museli „poprat“ 
s množstvím problémů a řešení krizových situací, za jejich práci a zvládnutí dobrého hospodaření proto navrhla 
každému jednateli mimořádnou odměnu ve výši jejich měsíční odměny za výkon funkce jednatele.     
Souhlas:    6 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení: 

a) Jediný společník bere na vědomí informaci předsedkyně dozorčí rady.  
 

Souhlas:    6 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
b) Jediný společník schvaluje výplatu mimořádné odměny jednatelům společnosti dle návrhu předsedkyně 

dozorčí rady společnosti ve výplatním termínu za měsíc prosinec 2022. 

Předsedající konstatoval, že žádný z přítomných členů rady nevznesl požadavek na zařazení dalšího bodu do 
programu jednání, popřál všem klidné vánoční svátky a mnoho úspěchů v novém roce 2023 a zasedání ukončil. 

 
Předsedající: 
Ing. Petr Medáček 
 
 
V Želechovicích dne 15. prosince 2022     
Zapsala: V. Zubáková    
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